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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2018-02-01  Kl.18.30 
 
Plats:  Telefonmöte (pga snöoväder) 
 
Närvarande: Milan Kolar  Conny Ström 

Claes Backlund Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Daniel Solberg 
Lars Melander 
 

 
 §1        Öppnande av mötet.            

 
Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Våra tillgångar landar på c:a 480.000 kr efter 2017. Vi har då gått plus c:a 90.000 kr efter 
avskrivningar och våra vinterliggare har genererat plus 18.000 kr mot vad som budgeterats. 
SNBK har nu 75 st varvsmedlemmar och 63 st medlemmar, varav 20-21 st vinterliggare. 
 
När det gäller sponsorer har vi fått löfte om 3000 kr från Molin Bil, men löftet verkar inte 
uppfyllas. Sydkraft går in med 2000 kr och från kommunen har vi fått ett Aktivitetsbidrag på 
800 kr. Svenska Sjö utbetalar 300 kr för att någon av våra medlemmar tecknat försäkring hos 
dem.  
 
Dieselförsäljningen har inbringat 69.000 kr (55.000 kr 2016) och elkostnaden uppgår till 
44.000 kr (40.000 kr 2016).  
 
Våra arbetsgrupper har äskat c:a 60.000 kr för 2018 och det finns förslag på investeringar 
(som ska diskuteras på kommande varvsmöten) på c:a 820.000 kr (nya bryggor, inglasning av 
verandan och ett nytt mastskjul). 
 
Vi har inga medlemsskulder i dagsläget. 
                                                                                                                                                                                                                                          
§4       Varvsfrågor. 
 
Arbetsgrupper: Samtliga varvsmedlemmar kommer från och med detta år tillhöra en av 
följande arbetsgrupper: Varvschef, varvsfogde, jolle/traversskjul, bryggor, sjösättning, bygg, 
diesel, klubbstuga, el, farled, följebåt, jollebrygg, L-bom, master, mastkran, mek, miljö/toa, 
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traktor, VVS, yttre miljö, traktorskjul. Det är i dagsläget inte budgeterat för annat än löpande 
underhåll för 2018. 
Nya bryggor: Vi bedömer att förslaget om en ny betongbrygga för att båtar med stort 
djupgående även i fortsättningen ska kunna nyttja vår hamnanläggning blir för dyrt. Kanske 
kan en annan billigare lösning ge dessa förutsättningar?  
Mastskjul: Kjell-Åke har tagit fram en kalkyl på ett nytt mastskjul, 3x20m. Den landar på c:a 
180.000 kr. Vi beslutar att avvakta tills vi ser hur behovet är efter att alla varvsmedlemmar 
med segelbåt fått sin fasta plats i mastskjulet. 
Åkes frågor: Säng till klubbstugan tror vi kan försämra vakthållningen. 
Att bjuda in medlemmar till styrelsemöten tror vi är positivt, det ska vi försöka göra. 
Ny SNBK-logga (eller kanske bara nya färger på den befintliga?) kan ev. vara aktuellt, men 
prioriteras inte just nu. 
Tätare uppdatering av hemsidan är naturligtvis bra. Milan tar kontakt med Maria för att 
diskutera hur det kan ske. 
Det samma gäller om den ska administreras av flera personer. 
Övriga varvsfrågor: För att även i fortsättningen kunna hålla isfritt runt traversön har en ny 
strömbildare inköpts, till en kostnad av 6000 kr. 
 
§5        Planering inför årsmöte/behov av att ändra stadgarna. 
        
Claes förslag till ändring av stadgar och ordningsregler ska granskas av alla i styrelsen. Vi får 
en vecka på oss att kontakta Claes med förslag på ev. ändringar. Redan nu är vi överens om 
att ordningsreglerna ska förbjuda skiljeväggar mellan skjulplatserna. 
Årsmötet med vidhängande varvsmöte bestäms till den 21 februari. Vi håller till på SCA vid 
Skepparplatsen och startar kl 18 med varvsmöte och kl 19 för årsmötet. 
Kallelse till dessa möten skickas ut av Maria efter 20 januari. 
Material till verksamhetsberättelsen ska skickas till Stefan senast 1 februari. 
 
§6  Ungdomssektionen. 
 
Hade träff med föräldrar och barn för några veckor sedan. Ett läger önskades och det ska 
expedieras. Anna-Lena har gjort ett flygblad för att locka nya jolleseglare. Även sociala 
medier kommer att nyttjas för att väcka intresse. Det är viktigt för SNBK:s framtid att 
ungdomssektionen kan fortsätta med rekrytering av unga till båtsporten! 
 
§7 Tävlingssektionen. 
 
Planerar för J80-segling samt utbildningsinsatser under våren. I fjol lockade kursen 15-20 
deltagare. Vägning av båtar för mätbrev kanske kan locka några också? 
 
§8 Övriga frågor. 
 
Styrelsen godkänner planerna på en balkong på Fromell/Ströms skjul. Kommunen är också 
tillfrågade, så när ett godkännande kommer därifrån, startar bygget. 
Inglasning av verandan har diskuterats under lång tid. Frågan tas upp igen på kommande 
varvsmöte. Möjligen kan vi få bidrag för en handikappramp i samband med bygget? 
Frågan om nya skjul, drivs vidare av Lars Wallgren. 
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§8 Nästa möte 
 
Tisdag 20 mars kl 18.30 i klubbstugan. 
 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


